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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterne k

„Mik a tapasztalatok a Stipendium Hungaricum ösztöndíjakról és az ösztöndíjprogram
működtetésérő l?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány a 285/2013 . (VII. 26 .) Korm. rendelettel létrehozta a Stipendium Hungaricu m
ösztöndíjprogramot, amelynek célja a kormányközi oktatási megállapodások, illetve a külföldi
oktatásért felelős minisztériummal kötött megállapodások végrehajtása érdekében a külföld i
hallgatók magyar fels őoktatási intézményekben folytatandó tanulmányainak kiemelt támogatása .

Az ösztöndíjprogram működtetéséért az oktatásért felelős miniszter felel, amely a kormányközi
oktatási megállapodások alapján pályázatot hirdet meg magyar fels őoktatási intézményben
folytatandó tanulmányokra önköltséges helyre . Az ösztöndíjak és az ösztöndíjprogram
működtetésének pénzügyi fedezete azonban a külgazdasági ügyekért felelős miniszter által
vezetett minisztérium költségvetési fejezetében kerül tervezésre . Az ösztöndíjak és az önköltség
összegét - előirányzat-átcsoportosítást követően - a miniszter átutalja a programban résztvevő
felsőoktatási intézményeknek.

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. A 2014-ben 1 .962 millió támogatással rendelkező ösztöndíjprogram elő irányzata jövőre
miért csökken 462 millió forinttal?

2. Mely országokkal kötött kormányközi oktatási megállapodások alapján fogad hallgatóka t
Magyarország, illetve az egyes országok vonatkozásában ez hány hallgatót érint? Kére m
tételesen szíveskedjék feltüntetni, hogy mely fels őoktatási szakok érintettek és egy egye s
országok vonatkozásában ez milyen költségeket jelent .



3. Az ösztöndíjprogrammal kapcsolatban mik a Külgazdasági és külügyminisztérium
tapasztalatai ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2014. december „/”

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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